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országgyűlési képviselő

Irásbeii választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Y1r !

A Házszabály 91 . alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Orbán Vikto r
Miniszterelnök Úrhoz :

„Debreceni stadion”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az elmúlt időszakban a sajtóban különböző hírek láttak napvilágot a debreceni stadionépíté s
kapcsán .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszterelnök Urat :

- Összesen a Kormány mennyit szán a debreceni stadion építésének támogatására ?
A Kormány miként kívánja ellenőrizni, hogy Debrecen városa valóban a legjobb ajánlato t
fogadja el a stadion kivitelezésére, hiszen több helyen arról lehetett olvasni, hogy több, a
város által tervezett költségekhez képest nagyságrendileg jobb ajácilat is érkezett az építésre ?
A Kormány tervezi-e annak megvizsgálását, hogy Debrecen valóban a„legjobb" ajánlato t
fogja kiválasztani?
Még mindig úgy gondolják, hogy ez a legfontosabb terület - a jelenlegi gazdaság i

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2012. január 29.

Baracskai József
országgyűlési képviselő

helyzetben -,amire pénzt kell áldozni?
Mekkora összeggel szerepel az ez évi költségvetésben a debreceni stadion támogatása?
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